
Protokoll fört vid Årsmöte med SPF Seniorerna Susedalen 
den 5 februari 2020 i Hebergs Bygdegård. 
Närvarande 73 medlemmar. 
 
 
§1 
Årsmötets öppnande. 
Ordförande Birgitta Stenudd öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 
Parentation.  
Ordförande Birgitta Stenudd läste upp namnen på de 7 medlemmar som har avlidit under år 
2019 och januari 2020, det tändes ett ljus som följdes av en tyst minut. 
Därefter läste Birgitta Stenudd en dikt till de avlidnas minne. 
 
§3 
Godkännande av kallelse till årsmötet. 
Kallelse till årsmötet, som medlemmarna fått utskickat med programmet för våren, 
godkändes. 
 
§4 
Föredragningslistan. 
Förslaget på föredragningslistan godkändes. 
 
§5 
Val av mötesfunktionärer. 
Till ordförande att leda dagens förhandlingar valdes Östen Nilsson, med Birgitta Stenudd som 
bisittare, till sekreterare valdes Inger Sjunnesson Davidsson. 
 
§6 
Val av justeringsmän. 
Till att justera dagens protokoll jämte ordförande Birgitta Stenudd valdes Ann-Britt Bengtsson 
och Bernt Bengtsson, Asige. 
 
§7 
Verksamhetsberättelse. 
Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2019 som hade delats ut till årsmötesdeltagarna, 
vilka därmed haft tillfälle att läsa igenom den, godkändes av mötesdeltagarna. 
   
§8 
Resultat och balansräkning. 
2019 års resultat och balansräkning presenterades. 
Årets resultat, vinst 6 226 kr, eget kapital  93 836 kr. 
Den nya balansomslutningen fastställdes och godkändes. 
 
 
 



§9 
Revisionsberättelsen. 
Revisorernas berättelse för år 2019 föredrogs av revisor Per Lennart Persson och godkändes. 
 
§10 
Ansvarsfrihet. 
Enligt revisorernas förslag beslutade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2019. 
 
 
§11 
Kostnadsersättningar. 
Kostnadsersättning för år 2020 beviljades till styrelsen med 6000 kr att fördelas efter 
överenskommelse, revisorerna får 300 kr vardera. Ett förslag från styrelsen att bevilja 
valberedningen ersättning med 1000 kr att fördela inom sig beviljades också. Data- och 
telefonersättning till styrelse och kommittéer 4000 kr att fördelas efter överenskommelse. 
Reseersättning enligt statligt reglemente, alla aktiva ska ha rätt till ersättning. 
 
§12 
Inkomna motioner. 
Inga inkomna motioner förelåg. 
 
§13 
Budget. 
Ett förslag till budget för år 2020 har delats ut och presenterades. Kassör Asta Bengtsson 
förklarade att det budgeterade underskottet beror på att föreningen under året bl.a. planerar 
en resa för medlemmar 85+. Utgifterna kommer alltså att användas till medlemmarnas 
trivsel. Årsmötet godkände förslaget. 
 
§14 
Årsavgift. 
Beslutades att årsavgiften för 2021 skall vara oförändrad, 230 kronor. 
 
§15 
Styrelsen. 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att styrelsen skall bestå av 7 ledamöter. 
 
§16 
Val av ordförande. 
Birgitta Stenudd hade avsagt sig uppdraget som ordförande och styrelseledamot. Till ny 
ordförande till nästa årsmöte valdes Johnny Karlsson, Slöinge. 
 
§17 
Val av styrelseledamöter och suppleanter. 
Till ordinarie styrelseledamöter för 2 år omvaldes Inger Sjunnesson Davidsson Falkenberg och 
Jan-Ingvar Ivarsson Heberg, nyval Anita Johnsson Heberg. Kvarstående för ytterligare ett år är 
Asta Bengtsson Heberg, Bernt Andersson Slöinge och Ann-Christine Samuelsson Ugglarp.   
 



§18 
Val av revisorer. 
Till ordinarie revisorer omvaldes Per Lennart Persson Falkenberg och Stig Nyman Heberg. 
Suppleanter Inga Johansson Heberg och Per Olof Johansson Årstad. 
 
§19 
Val av ombud till Distriktsstämman år 2020. 
Valberedningen föreslog att styrelsen inom sig utser ombuden till distriktsstämman och 
årsmötet beslutade i enlighet med detta. 
 
§20 
Val av representanter till SPF:s samrådsgrupp. 
Till att representera föreningen i SPF:s samrådsgrupp i Falkenbergs Kommun, valdes 
föreningens ordförande och sekreterare. 
 
§21 
Val av ansvarig för KPR-Kommunala Pensionärsrådet. 
Beslutades att låta styrelsen utse ansvarig för att förmedla KPR:s arbete i föreningen. 
 
§22 
Val av resekommitté. 
Till resekommitté omvaldes Sven Johansson Ullarp, sammankallande, Irene Ivarsson Heberg, 
Christer Johansson Getinge och Elsie Andersson Långasand. 
 
§23 
Val av studiekommitté. 
Till studiekommitté omvaldes Merit Thuresson Årstad, sammankallande, och Inger 
Sjunnesson Davidsson Falkenberg. 
 
§24 
Val av försäkringsombud. 
Till försäkringsombud omvaldes Bernt Andersson, Slöinge. 
 
§25 
Val av folkhälsokommitté. 
Till friskvårdskommitté omvaldes Hjördis Ivarsson Öinge sammankallande, Marianne Larsson 
Falkenberg och Britt Ragnarsson Eftra.  
 
§26 
Val av hörselansvarig. 
Till hörselansvarig omvaldes Tore Bengtsson, Slöinge. 
 
§27. 
Val av trafikombud. 
Till trafikombud omvaldes Erling Lundqvist Årstad, ersättare Jan Falker Falkenberg. 
 
 



§28 
Val av festkommittéer. 
Novemberfest:  
Kerstin och Juhani Karaus, sammankallande, Iris och Johnny Karlsson, Lennart Pettersson, 
Inger Johnsson och Monica Wennström. 
 
Grötfest: 
Ann-Britt och Bernt Bengtsson, sammankallande, Aina och Per-Lennart Persson, Anita och 
Gert Johnsson. 
 
Vinterfest 2021:  
Siv och Tore Bengtsson, sammankallande, Gunvor och Stig Sylegård, Gun-Britt Karlsson och 
Tore Svärd. 
 
§29. 
Val av valberedning. 
Till valberedning intill nästa årsmöte, omvaldes Hans Åke Bengtsson Abild, sammankallande, 
Erling Lundqvist Årstad, samt Ann-Britt Bengtsson. Jan Falker hade avböjt omval. 
 
§30 
Information om kommande aktiviteter, mm.  
Inger Sjunnesson Davidsson presenterade kort vårens aktiviteter, vilka också finns i det 
utsända programbladet. 
 
§31 
Övriga frågor. 
Det råder lite oklarheter angående betalningen av medlemsavgifterna till förbundet. Var och 
en måste betala på separat inbetalningskort, så som det skickas ut, annars är det bara den, 
vars namn står på inbetalningskortet, som registreras som betalad. De som inte gjort det 
uppmanades ta kontakt med medlemsansvarig Bernt Andersson, som reder ut problemet 
med förbundet. 
 
Birgitta Stenudd redogjorde för den studiecirkel i  ”Tillsammans mot ensamhet” hon deltar i. 
Där har man föreslagit att skapa en grupp med deltagare från de deltagande föreningarna 
som har som uppgift att besöka ensamma. Stig Agnåker stödde helhjärtat det förslaget. 
 
SPF Seniorerna Gunnarp Krogsered  inbjuder till Vårfest på Sjövikens festplats i Ätran den 16 
maj. 
 
Christer Johansson, resekommittén, frågade om det finns intresse för en ny ”Turaresa” till 
hösten, eftersom planering för detta måste ske i god tid. Mötesdeltagarna  var positiva till 
detta. 
 
Då inga fler frågor förelåg, tackade Östen Nilsson för sig och riktade även ett tack till 
styrelsen och aktivitetskommittéerna för det arbete som genomförts i föreningen under det 
gångna året. 
 



§32  
Avtackningar samt mötets avslutning. 
Avgående ordföranden Birgitta Stenudd avtackades av övriga styrelsen med en bukett 
blommor och ett presentkort. Även Jan Falker, som lämnade valberedningen, avtackades 
med en blombukett. Blommor också till Östen Nilsson för hans rutinerade sätt att leda 
årsmötet, samt till Anita Stensson för god hjälp i köket. 
Därefter avslutades mötet. 
 
Före kaffet med sedvanlig gräddtårta samt bjöds det på fantastisk underhållning av Negar 
Zarassi med ackompanjatör Lowe Pettersson, bestående av visor, musikal och opera. De fick 
stående ovationer för sitt framförande och avtackades med var sin röd ros. 
 
Lotterier såldes och vinsterna bestod av choklad och blommor. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
………………………………………………….............                        ………………………………………………………. 
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Östen Nilsson/Mötets ordförande 
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……………………………………………………………..  ……………………………………………………… 
Ann-Britt Bengtsson  Bernt Bengtsson 


